
Cinquanta anys de Fira de Sant Isidre 

Aquest any, per fi, celebrarem la Fira de Sant Isidre en condicions de normalitat, sense que hi 

hagi una situació d'emergència sanitària que ens obligui a limitar aforaments i suspendre 

actes. En el seu 50è aniversari, la nostra fira agrícola, comercial i social recuperarà la 

normalitat i això ja és una gran notícia. Ajuntament, agricultors, comerços i entitats hem 

preparat amb gran il·lusió el retrobament i esperem que sigui un cap de setmana pròsper i 

entretingut. Hem de celebrar el mig segle de la Fira com s'ho mereix, retrobant-nos 

personalment. 

La Fira de Sant Isidre-Mostra d’Entitats és un magnífic aparador per al producte agrícola, el 

comerç local i les entitats. Especialment, el concurs-exposició de fruits del camp, la millor 

mostra hortofructícola de la comarca, i una de les millors de Catalunya. Els agricultors de 

Viladecans han sabut conservar la tradició i ens hem de mostrar admirats i agraïts. Aquest 

sector ens recorda, un cop més, que tenim un gran patrimoni amb el nostre Parc Agrari, que 

ens proveeix de productes de km 0 de primera qualitat. 

L'estand institucional de la Fira se centra també en la sostenibilitat i el medi ambient, tot 

recordant-nos que l'Ajuntament té la missió estratègica d'aconseguir que Viladecans sigui una 

ciutat climàticament neutra l'any 2030. Per això, ha de comptar amb la participació ciutadana 

a través del Pacte pel Clima, les bases del qual s'explicaran de forma fàcil i didàctica, amb 

propostes entretingudes i jocs per a la infància. 

La Mostra d’Entitats, per la seva banda, serà un any més un dels principals centres d’atenció. 

Amb més d´un centenar d´associacions, Viladecans gaudeix d´una gran vitalitat social. 

Històricament, a Sant Isidre, les entitats ens han demostrat la seva importància i dedicació. 

Després de dos anys sense que la Mostra s'hagi pogut celebrar –el 2020, per la suspensió, i el 

2021, perquè es va dur a terme una edició molt limitada i centrada en Internet–, les 

associacions tenen ara l'oportunitat de rescabalar-se i demostrar que Viladecans és una gran 

ciutat, però també un poble on les persones s'associen i comparteixen gustos i experiències 

lúdiques i culturals. 

El contrapunt a la positivitat que aporta la Fira de Sant Isidre ho està posant, malauradament, 

el context econòmic internacional, afectat per la guerra a Ucraïna, que està alentint el 

creixement previst, encara que no aconseguirà frenar-ho. Europa s'està mostrant fort i 

continua fent els plans previstos de recuperació, transformació i resiliència després de la crisi 

de la pandèmia. Viladecans ha presentat diversos projectes per ser finançats pels plans Next 

Generation i ja ha rebut tres aprovacions: per impulsar l'Agenda Urbana (200.000 euros); la 

competitivitat empresarial i el suport al comerç (720.000 euros) i la millora del transport urbà i 

la mobilitat (2,5 milions d'euros). Hem presentat moltes més propostes i estem esperant les 

decisions de les diferents administracions superiors. Els Next Generation ofereixen grans 

oportunitats i acceleraran projectes importants per a la ciutat, molts d'ells estratègics. 

La guerra de Putin està entelant la recuperació després de la pandèmia. Tot i així, hem de 

tornar progressivament a la normalitat, mantenint la prudència però gaudint del que ens 

ofereix l'agenda. La Fira de Sant Isidre és una oportunitat per tornar a veure'ns tots i totes. Us 

convido que l'aprofiteu. 


